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Vragen van het lid Flach (SGP) aan de Minister van Landbouw, Natuur en 
Voedselkwaliteit over het wetenschappelijke vangstadvies voor tong 
(ingezonden 18 december 2023). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «Zware teleurstelling over tong-
tAC»1? 

Vraag 2
Waar heeft u uw uitspraken in de Kamer op gebaseerd dat de kans reëel is 
dat er in 2025 helemaal niet meer op tong gevist kan worden als je niet zou 
kiezen voor 60 procent reductie van het tongquotum en dat Wageningen 
Marine Research dit gezegd zou hebben? 

Vraag 3
Is de veronderstelling juist dat als de korting van 60 procent gehalveerd zou 
worden (34 procent-scenario ICES) de kans op een nul-vangstadvies voor 
2025 nog steeds heel klein is, aangezien ook dan sprake is van een stijging 
van het paaibestand naar het Blim-niveau? 

Vraag 4
Hoe kan het dat herhaaldelijk gedreigd is met een nul-vangstadvies onder 
verwijzing naar Wageningen Marine Research, terwijl het instituut zelf hier 
anders over denkt? 

Vraag 5
Bent u voornemens in de toekomst zorgvuldig te communiceren over wat wel 
en niet wetenschappelijk is vastgesteld?

1 VisserijNieuws, 15 december 2023, »Zware teleurstelling over tong-tAC» (www.visserij-
nieuws.nl).
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